
 

 

 

 

Auran, Loimaan ja Pöytyän osastoneuvottelut keskeytettiin 

 

Auran kunta, Loimaan kaupunki ja Pöytyän kunta päättivät yksimielisesti keskeyttää 

neuvottelut yhteisistä sairaalaosastoista. Lopullisen päätöksen tekeminen viivästyi korona-

pandemian johdosta. Kunnat näkevät kuitenkin, että tulevassa maakunnallisessa 

järjestelmässä sairaalahoito tullaan keskittämään tavalla tai toisella. Voimassa olevassa 

Varsinais-Suomen terveydenhuollon järjestämissuunnitelmassa kannustetaan 

sairaalapaikkojen ylikunnalliseen koordinoituun käyttöön. Sopimusneuvottelut voivat toimia 

hyvänä pohjana maakunnallisessa valmistelussa. Neuvottelut aloitettiin syksyllä 2019. 

 

Pöytyän kunta on tehnyt Tulevaisuusmatkaa vuodesta 2017 alkaen. Tulevaisuusmatka-

ajattelun mukaisesti kunta valmistautuu mahdollisiin valtakunnallisiin uudistuksiin. Kunnan 

peruspalveluja kehitetään aktiivisesti, sillä kantavana ajatuksena on, että palveluiden 

ollessa vaikuttavat, asiakaslähtöiset sekä kustannustehokkaat työpaikkojen ja palveluiden 

säilymistä pystytään turvaamaan parhaiten paikkakunnalla. Selvitysmies, professori, LKT 

Arto Alangon sote-hankeselvitykset vuosina 2018 ja 2019 ovat tuottaneet laaja-alaiset 

selvitykset sote-kokonaisuudesta ja tämän kokonaisuus mahdollistaa tiedolla johtamisen 

kaikissa organisaatioissa, joita selvitystyö on koskenut. 
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Kunnanjohtaja 

Pöytyän kunta 

 


